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Alternativitetsvurdering Prosjekt Stokmarknes

Kommunestyret har behandlet saken i møte 12.10.2017 sak 52/17

Møtebehandling

Saksordfører Per Atle Bayner

Repr. Gro - Marit Villadsen (Ap) la på vegne av flertallet (Ap, Sp, SV) fram
følgende forslag:

Tilleggsetninger i punkt 3 :
3. Løsning for gymfasiliteter søkes løst i samarbeid med Nordland

F ylkeskommune.
I forbindelse med gymfasiliteter skal det utarbeides skal det utarbeides et
kostnadsoverslag på et opplæringsbasseng på 12.5 m, med mulig
plassering. Saken legges frem for politisk behandling.

Nytt punkt :
1. Ved bygging av ny ungdomsskole på Stokmarknes må man benytte

miljømessige og fremtidsrettede energi planer. Hadsel kommune har
utarbeidet klima plan som skal være retningsgivende for valg som skal
gjøres. Utbygging av videregående skol er i startfasen og her må
kommune og fylke finne gode løsninger f or mulig felles energisystemer.

Repr. Anders Samuelsen(Frp) la på vegne av (Frp, MOS, V) fram følgende
forslag:

Kommunestyret vedtar :
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1. Rådmannen utreder nytt alternativ hvor prosjektering og dimensjonering 
av ny Ungdomsskole etter tradisjonelle linjer og mest mulig for lavest 

mulig kostnad lokaliseres til nærområdet Hadselhallen, og flerbrukshallen.  
2. Ungdomsskolen skal bygges med tanke på eventuell fremtidig utvidelse.  
3. Frigjort bygningsmasse som i dag inneholder ungdomsskole rives og 

arealene   benyttes som uteområde.   

Repr. Ivar Fredriksen (H) la fram følgende forslag fra H: 
 

1. Sak 52/17 utsettes til etter at budsjettet er vedtatt 
2. Rådmannen utreder et alternativ nummer 5, en ungdomsskole med 

beliggenhet oppe ved flerbrukshallen med mulighet for framtidig utvidelse 
 
Repr. Renathe Johnsen (V) la fram følgende forslag fra V: 

 
1. I forbindelse med bygging av ny ungdomsskole skal det utredes 

muligheten for elevstyrt skole. Renathe Johnsen Hadsel Venstre 
 
Repr. Ivar Fredriksen(H) la på nytt fram pkt. 2 i forslaget fra H: 

 
Rådmannen utreder et alternativ nummer 5, en ungdomsskole med beliggenhet 

oppe ved flerbrukshallen med mulighet for framtidig utvidelse 
 
Repr. Ivar Fredriksen trakk det framlagte forslaget før votering 

Votering 
 

Ved votering over utsettelsesforslaget fra H, fikk forslaget 12 stemmer (1 Ap, 1 
uavhengig, FrP, H, MOS, V, R) og falt mot 13 stemmer (Ap, Sp, SV) for 
behandling av saken. 

 
Venstre trakk seg fra forslaget som de stillet sammen med Frp og MOS 

 
Ved alternativ votering over formannskapet innstilling og forslaget fra Frp og 
MOS, ble formannskapets innstilling vedtatt med 17 stemmer (Ap, Sp, SV, R, V). 

Frp og MOS sitt forslag fikk 8 stemmer (Frp, H, MOS) og falt. 
 

Flertallets tilleggsforslag i pkt. 3 ble vedtatt med 15 stemmer (Ap, Sp, SV) mot 
10 stemmer (Frp, H, MOS, V, R) 

 
Ved votering ble flertallets forslag til pkt 4. enstemmig vedtatt 
 

Ved votering ble forslaget fra V vedtatt mot 1 stemme (H) 
 

Vedtak  
 

1. Kommunestyret gir sin tilslutning til å gå for alternativ 1, nybygg. 

 
2. Investeringskostnaden, stipulert til 197 millioner, legges inn i rådmannens 

forslag til budsjett for 2018, og økonomiplan 2018- 2021 
 

3. Løsning for gymfasiliteter søkes løst i samarbeid med Nordland 

fylkeskommune. I forbindelse med gymfasiliteter skal det utarbeides et 
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kostnadsoverslag på et opplæringsbasseng på 12.5 m, med mulig 
plassering. Saken legges frem for politisk behandling.  

 
4. Ved bygging av ny ungdomsskole på Stokmarknes må man benytte 

miljømessige og fremtidsrettede energi planer. Hadsel kommune har 

utarbeidet klima plan som skal være retningsgivende for valg som skal 
gjøres. Utbygging av videregående skol er i startfasen og her må 

kommune og fylke finne gode løsninger for mulig felles energisystemer. 
 

5. I forbindelse med bygging av ny ungdomsskole skal det utredes 

muligheten for elevstyrt skole.  
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